
 

 
 
 
 

Referat af skolebestyrelsesmøde  

den 26. november 2024, kl. 18 – 20 (i festsalen) 
 
 
Deltagere: Anni Due Ipsen (Søs), Pelle Berg Petersen, Laila Nielsen, 

Thora Kjøller-Hansen, Mie Vesløv, Ninni Mahlert 
Johansen, Dorte Larsen, Line Grønnegaard, Hanne Vesth 
og Bibi Arvidsen. 

 
Afbud:  

 

Bornholms Regionskommune
Center for Skole

Kildebakken
+45 56 92 61 00

kildebakken@brk.dk
www.brk.dk

CVR: 26 69 63 48

  

1. Godkendelse af referat 
a. Godkendt ved sidste møde 

Ad. 1 Ingen kommentarer 
 

2. Kort orientering fra skolen  
a. Børn 

1. Magtanvendelser 
 

b. Personale 
1. Sygefravær 

 
c. Økonomi 

1. Status på Budget 
2. Antal elever i skole og sfo 

 
Ad 2.a. 
Ingen magtanvendelser siden sidste møde. 
 
Ad 2.b. 
Sygefraværet er stigende sammenlignet med sidste år, da vi er ramt af nogle langtidssygefravær. Vi 
følger løbende op med de sygemeldte medarbejdere og følger kommunens fraværspolitik. Vi 
orienterer kollegaer og forældre efter aftale med de sygemeldte medarbejdere. 
 
Ad 2.c. 
Bibi orienterer om status på budget. Vi forventer fortsat et mindreforbrug. Det er nødvendigt for os 
at kunne overføre et mindreforbrug for at kunne opretholde driften. Årsagen til at budgettet fortsat 
ser fornuftigt ud og stemmer med det tidligere udmeldte, er, at vi har fået flere børn visiteret til 
skolen og meldt ind i sfo. 
Der er nu 80 elever på skolen, og der går 48 i SFO. 

 
 



Side 2 af 2 

 
3. SFO  

a. Orientering om nye tiltag og erfaringerne med disse. 
Ad 3.a.  
Hanne og Line orienterer  

 
 

4. Orientering fra formanden 
a. En henvendelse fra en forælder om der kunne være lyst til at lave et loppemarked for hele 

skolen en lørdag. Det er drøftet i bestyrelsen, der finder det en god idé. Der lægges op til at 
forældrene/forældrerådene selv kan tage det op.  

b. Der har været afholdt happening for at gøre opmærksom på besparelser på specialskoler i 
budget 2025. Der var god respons og mange mødte op (ca. 100 voksne + børn). 

 
 
5. Høringer – ingen høringer pt. 

 
 

6. Evt. 
Forældrekaffe næste gang fredag d. 17. januar kl. 13.30 – 15.30. 
Det drøftes på et kommende bestyrelsesmøde, om der skal afholdes et aften forældrearrangement i 
foråret, og hvem der i givet fald skal spørges.

 


